



ANGELS FOR CHILDREN ZUMBATHON® CHARITY EVENT TERMS & CONDITIONS OF TICKET SALES 條款與細則

2023年6月17日 星期六 下午3:00-7:00

香港足球會：跑馬地體育道3號

活動詳情：

- 4:00PM “Zumbathon” 活動開始 (3:00PM 開始登記, 3:55PM 全體合照)
- 所有參加這次活動的人仕必須同意籌到至少港幣五百元正, 作為捐款之用。
- “Zumbathon®” 由認證的合資格ZIN™ Zumba®教練帶領
- **穿白色膠底或不脫色運動鞋**
- 現場飲品櫃臺會有小食供應 (只接受現金)
- 活動場地位置, 請瀏覽：香港足球俱樂部網頁：www.hkfc.com.hk

有效門票的持有人在持有人同意的條件下被允許進入活動, 遵守以下的條款和條件, 並且同意於 Angels for Children 和場地業主。Angels for Children 有權在適合的情況下扣押或取消任何違反這些條款的行為的門票, 取消下面授予的許可並拒絕入場, 在這種情況下都不需要支付任何退款或其他補償。

該門票是個人可撤銷的許可證。遺失, 被盜或毀壞的門票將不予兌現。未經 Angels for Children 許可, 任何人不得轉售門票, 且不得以超過其面值的價格轉售。

身為2023年6月17日“Angels for Children Zumbathon® event”的參加者, 我同意並瞭解我正在進行的體育活動, 並願意自己承擔所有風險和有責任在參加前先徵詢醫生的意見。

我同意, 我自願參加本次活動並會承擔對自身可能會發生的損傷, 亦會承擔自己財物可能因被盜或其它原因而引起的損壞和損失。

我同意免除和撤銷對所有教練、活動協調員、Angels for Children 義務工作者和香港足球會工作人員, 因我方或對方 (已知或未知) 的疏忽而引起的任何索賠和訴訟。

我作為參加者, 同意活動期間的照片和錄影可被用作未來活動的宣傳用途。

所有募集到的善款會交予活動當日的相關工作人員, 或於活動結束三日內轉發到 Angels for Children 在此表下方的地址。

我同意, 在活動結束時, 所有與此活動有關的善款將會於活動舉辦後三星期內, 被全數捐去 Angels for Children。

我確認, 我已仔細看過這份免責/棄權聲明書, 並完全明白這是免除賠償責任的。

我會遵守香港足球會的規則, 不會在物業範圍內使用我的手提電話。

Angels for Children Limited

15/F Nexus Building, 41 Connaught Road Central, Hong Kong

Registered Charity No. Under IR91/9908

www.angels-for-children.org



ANGELS FOR CHILDREN ZUMBATHON® CHARITY EVENT TERMS & CONDITIONS OF TICKET SALES 條款與細則

Date: Saturday, June 17th, 2023

Time: 3:00pm – 7:00pm

Venue: Hong Kong Football Club, 2 Sports Road, Happy Valley

Event Details:

- 4:00pm – Zumbathon starts (3:00pm doors open, 3:55pm group photo)
- All participants are encouraged to raise a minimum of HK\$500 in sponsorship and donations.
- Zumbathon® led by certified ZIN™ Zumba® instructors.
- Wear white soled or non-marking sport shoes for the event.
- Refreshments will be available on the day (cash bar).
- Please visit the Hong Kong Football Club website for location details: www.hkfc.com.hk

The holder of a valid ticket is admitted to the event on the condition that the holder agrees, and by use of the ticket does so agree in favour of Angels for Children and the venue owner, to the following terms and conditions. Any violation of these terms will entitle Angels for Children to, as applicable, seize or cancel the ticket, withdraw the license granted below, refuse admission and/or expel a ticket-holder, in each case without payment of any refund or other compensation.

The ticket is a personal, revocable license. Lost, stolen or destroyed tickets will not be honoured. Tickets may not be resold or offered for resale by anyone without the permission of Angels for Children and may not be resold at a price exceeding their face value at any time.

As a participant at Angels for Children Zumbathon® event on June 17, 2023, I agree that I am engaging in physical activity at my own risk and it will be my responsibility to obtain medical advice regarding my participation.

I agree that I am voluntarily participating in this event and assume all risk of injury, illness, damage or loss to myself or my property that might result, including without limitation, any loss or theft of any personal property.

I agree to release and discharge all Zumba® instructors, event coordinators and Angels for Children volunteers, and Hong Kong Football Club staff and representatives from any and all claims or cause of action (known or unknown) arising from any negligence on my part or their part.

I agree as a participant that photographs and video footage taken during the event may be used to publicise future events.

Any raised funds will be given to a key Angel staff member on the day or forwarded to Angels for Children within 3 weeks of the events completion at the below address.

I agree at the end of the event that sponsorship funds raised in connection with this event will be donated to Angels for Children within 3 weeks of the event taking place.

I acknowledge that I have carefully read this waiver/release and fully understand that it is a release of liability.

I will abide by the rules of the Hong Kong Football Club and will *not* use my mobile Phone on the premises.

Tickets obtained from any source other than Angels for Children or their authorised agents may be lost, stolen or counterfeit tickets and may not be honoured.

Angels for Children Limited

15/F Nexxus Building, 41 Connaught Road Central, Hong Kong

Registered Charity No. Under IR91/9908

www.angels-for-children.org